

Referat FAU Møte 06.02.2023

Til: Medlemmer av FAU

Kopi: Henriette Randsborg, rektor

Møtedato/-tid: Mandag 6. februar 2023 kl. 19.00-21.00

Møtested: Personalrommet, Kjelsås Skole:

Sak 1.0 – Innlegg, gjester og orienteringer:

Rektor informerer om at 17-maigruppen på dette møtet må ta stilling til hvordan man skal organisere tur retur til 17 mai tåg nede i byen slik at hun kan melde dette inn. Eventuelt leid buss, eller klassevis organisering. Hun nevner også at det kan bli mindre nærvær på skolens 17-mai feiring grunnet at kristihimmelferdshelgen er rett etter.

Sak 2.0 – Informasjon fra FAU

2.1 Styret orienterer om aktuelle saker

Det er å blitt lagd en revidert rollebeskrivelse for FAU-representanter og klassekontakter. [Rollebeskrivelse klassekontakter-FAU-repr-Feb2023.pdf](#)

2.2 Representasjon i utvalg og organer (SUSNA, KFU)

Inget nytt å rapportere. Nytt møte for KFU i midten av februar.

2.3 Info fra Driftsstyret og innspill til Driftsstyret

Driftsstyret har nå godkjent budsjett for kommende år.

De oppfordrer å melde ifra om barn ikke bruker AKS plassen sin i ferien slik at ikke unødvendige ressurser blir brukt på personal som blir overflødig.

Sak 3.0 – Beslutningssaker

Ingen i FAU hadde noen innvendinger til de nye rollebeskrivelsene for FAU-representanter og klassekontakter

Sak 4.0 – Eventuelt

En representant tar opp en sak fra en forelder som lurer på hvor egnet skolens iPad bruk egentlig er til lesing og skriving. Mange av programmene fremstår lite egnet til noen av sakene. Dette bør tas videre med den digitale ressursgruppa. Det kommer frem mange problemstillinger.

Styreleder Odd tar dette vider med Bjørn Tore.

Sak 5.0 – Arbeid i gruppene – gruppene orienterer dersom de har saker

5.1 Trivsel- og skolemiljøgruppa orienterer om aktuelle saker

Det har vært møte med rektor ift forbedring av skolegården, særlig 5-7 klassens skolegård. Dette ble positivt mottatt og de er blitt enige om å møtes igjen.

Det har også vært møte med elever og assistenter for å finne ut av hva de vil ha i skolegården.

Det har foregått et prøveprosjekt med natteravner. Kjelsås foreldre i 6-7 klasse har hatt ansvar for onsdagnetter. Det var en del uroligheter på starten av perioden, men så har det vært rolig en lenger tid. De har blitt anbefalt å fortsette et år til da tidligere erfaringer viser at slike ting går i perioder. Foreldre som går kan velge litt selve hvor de går og prøve å gå der man "vet at ting skjer" i den perioden man er i. Det anbefales også et litt senere tidspunkt enn det som er satt tidligere, kl. 18-21.

Truls Erik Haugen, miljøterapeut ved trikkehallen, kommer og informerer ved neste FAU møte.

SMU, samarbeids utvalget skal snart ha møte.

Det blir ikke av noen tur til Hudøy for 2 klasse da det ble for dyrt.

Det har ikke vært noen formål og retningslinjer for potten på 70.000NOK for trivselsforbedrende tiltak. Det har vært flere diskusjoner om hvordan man skal fordele dette rettferdig. Dette skal utarbeides formålog retningslinjer for.

Miljøteamet skal komme med forslag på hva man kan bruke disse pengene til. Det har blant annet blitt diskutert innkjøp av nytt utsyr til lek og gøy, søknadspott, en mindre sum til hver klasse eller trinn.

5.2 Trafikk- og nærmiljøgruppa orienterer om aktuelle saker

Har fått svar fra bymiljøetaten om når det sist ble gjort vurdering av trafikkvaktspunkter. Trafikk- og nærmiljøgruppa skal prøve å få til en ny vurdering.

Det blir også tatt opp at trafikk situasjonen for gående fortsatt er dårlig håndtert ved COOP.

5.3 17. maigruppa orienterer om aktuelle saker

Ingen saker å melde.